



**Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024**

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 3 Volume . 2014

## **TRUST, SOCIAL CAPITAL AND SUBJECTIVE WELL-BEING OF THE INDIVIDUAL**

**Anna Mironova**

### **Abstract**

In the framework of social capital concept we consider three main types of trust: general, institutional and social. By using data of value research in two federal districts of the Russian Federation, which was conducted by the Centre for Comparative Social Research in summer of 2012, we give the estimate of trust level in Russia. Using the method of structural equation modeling the main hypothesis was tested – is there a positive relationship between the level of trust and subjective life satisfaction.

**Keywords list (en):** social capital, trust, subjective well-being

**Date of publication:** 01.05.2014

### **Citation link:**

Mironova A. TRUST, SOCIAL CAPITAL AND SUBJECTIVE WELL-BEING OF THE INDIVIDUAL // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 3 C. 44-52 .  
URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-49/>

# ДОВЕРИЕ, СОЦИАЛЬНЫЙ КАПИТАЛ И СУБЪЕКТИВНОЕ БЛАГОПОЛУЧИЕ ИНДИВИДА

**Миронова Анна Алексеевна**

## **Аннотация**

В контексте концепции социального капитала рассматриваются три основные вида доверия: общее, институциональное и социальное. На основе данных исследования ценностей в двух федеральных округах РФ, проведенного Центром сравнительных социальных исследований (ЦССИ) летом 2012 г., приведена оценка уровня доверия в России. С помощью метода моделирования структурными уравнениями проверяется основная гипотеза исследования о наличии положительной взаимосвязи между уровнем доверия и субъективной удовлетворенностью жизнью.

**Ключевые слова:** социальный капитал, доверие, субъективное благополучие

**Дата публикации:** 01.05.2014

## **Ссылка для цитирования:**

Миронова А. А. ДОВЕРИЕ, СОЦИАЛЬНЫЙ КАПИТАЛ И СУБЪЕКТИВНОЕ БЛАГОПОЛУЧИЕ ИНДИВИДА // Общественные науки и современность. – 2014. – Номер 3 С. 44-52 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-49/>